
Agata Wilczek

Radna Rady Miejskiej

Konstancin — Jeziorna

Habdzin 25. 02. 2019 r.

Pan Kazimierz Jańczuk

Burmistrz Gminy

Konstancin- Jeziorna

Za pośrednictwem Przewod niczącej Rady Miejskiej

Zapytanie

dot: drogi wojewódzkiej o nr 712 w miejscowościach Habdzin, Lęg, Czernidła, Gassy.

Czy Gmina Konstancin —Jeziorna dostała informacje odnośnie położenia nakładki asfaltowej na

tym odcinku drogi? Droga ta prowadzi do przeprawy promowej i jest w bardzo złym stanie

popękana nawierzchnia i wiele ubytków.

Z p ażaniem

Agata Wilczek


